
 
INNEBANDY

 

 

Sektionsmöte 
Mötesanteckningar 

 
                                     2020-03-29 
                                    19.00-21.00 
                                  Hammarhallen 

 
Närvarande: Stina, Peter, Krister, Charlotta, Katarina H 
  
 

Ärende Notering Ansvar 
Föregående 
protokoll 
 

Vi gick igenom det och godkände det. 
Movement preparation är inställt och återkommer till hösten 
Planera för fysioterapeut till nästa säsong 
Krisberedskapsfråga lämnat till huvudstyrelsen 

 
 

Presentation av 
ny 
styrelseledamot 
och 
fotografering 

Charlotta Karlsson är ny medlem i innebandysektionen. 
Sektionen presenterar sig för varandra. Stina ger en kortare 
presentation av de som ej är närvarande.  
Fotografering av Charlotta och av herrlagets tränartrupp.  
Christer kommer att avsluta sitt uppdrag i sektionsstyrelsen 
och vi tackar för hans insatser för innebandyn i SVIF. 

 

Ekonomi Pengar från länsförsäkringar har kommit 
Stina har skrivit till innebandyförbundet om förluster pga 
Corona-pandemin. 
 
 
 
 

 

Corona - nytt Beslut från huvudstyrelsen om fotboll på basen av 
folkhälsomyndighetens rekommendation. Innebandyn är 
avslutad för säsongen 

 
 
 
 
 
 
 
 

Utvärderingar 
från de äldsta 
lagen och 
planering för 
20/21 

Herrlaget; Som helhet positivt från spelarna. Herrlaget har 
klart med tränare inför säsongen 20/21 
Herrar utveckling; Som helhet positivt från spelarna 
Flickor 04/06; som helhet positivt från spelarna 
 
 

 

Innebandygalan Inställt. Hur gör vi med priserna? Vi delar ut dem under 
enklare former och tillkännager de som fick priserna via 
sociala medier och laget.se 

 
 



 
 

Träffar med 
ledare, 
utvärdering av 
säsongen 

Kortare träff med respektive lags ledargrupper och utvärdera 
säsongen. Stina sätter ihop ett frågeformulär och planerar 
träffarna 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

Inlämning av 
material 

7 april, kl. 19.00-20.00 på Vännäs IP. Stina meddelar via 
laget.se 
 
 

 

Fysioterapeut/ 
målvaktstränare 
20/21 
 
 

Oskar Stensson har tackat ja till att fortsätta att hålla i 
målvaktsträningar under hösten 2020 för de äldre lagen. 
Förhandlingar pågår ang målvaktstränare för de yngre lagen 
och fysioterapeut 
 
 

 

Lockerroom talk Hur ska vi tänka inför hösten? Den kommer att fullföljas till 
hösten för de lag som i år har deltagit.  Förslag att P08/09 
anmäls till lockerroom talk till hösten 

 

Utbildningar, 
kurser inför 
hösten 

Movement preparation för alla ledare i samband med 
säsongsupptakt. 
Hur bli snällare på sociala medier. Fler lag bör erbjudas 
möjligheten. Jesper får i  uppdrag att se över detta. 
Domarutbildning; vi har fått förfrågan att tillsammans med 
innebandyförbundet hålla i domarutbildning och vi har 
accepterat förslaget 

 

Sargen, 
genomgång av 
hallarna 

Det finns möjlighet att städa förråden redan nu, då säsongen är 
avslutad. 

 

Övriga frågor Videomöte med Västerbottens innebandyförbund med temat 
“Framtidens innebandy i Västerbotten” - Stina deltar 

 

Nästa möte 19/4 kl. 19.00 på fiket i Hammarhallen 
Stategimöte under maj månad 

 

Noterats av Katarina H och Katarina E 


